
سجادی: تلاش می کنیم استقلال
از آسیا حذف نشود

وزیر ورزش و جوانان گفت این وزارتخانه منابع مالی 
لازم را در اختیار باش��گاه اس��تقلال قرار داده و آبی ها 
باید مطالبات آندره آ استراماچونی را پرداخت می کردند. 
حمید سجادی در حاشیه نشست دیروز هیات دولت، 
درباره وضعیت باش��گاه استقلال اظهار داشت: بیش از 
۲ س��ال پیش اتفاقاتی افت��اد و با رفتن برخی افراد از 
جمله سرمربی تیم )استراماچونی(، مطالبات حقوقی 
و بین المللی ایجاد شد که باید پرداخت می شد. آنها با 
کس��ی تعارف یا شوخی ندارند. مدیران عامل، اعضای 
هیات مدیره و مس��ؤولان وزارت ورزش ظرف ۲ س��ال 
اخیر می دانستند که مطالبات وجود دارد و باید تسویه 
شود. ظرف یک سال اخیر، منابعی در اختیار مدیریت 
استقلال گذاشتیم و باید تسویه حساب انجام می شد. 
وی افزود: مطالبات رقم کمی بود و مطابق توضیحات 
معاونان من، مطالبات عدیده ای بوده که تلاش کردیم 
آنچه از دست وزارت ورزش، سازمان خصوصی سازی، 
اعضای مجمع باش��گاه های اس��تقلال و پرسپولیس و 
دول��ت برمی آمد، انجام وظیفه کرده باش��یم. نهایتاً با 
کمبود وقت مواجه شدند و مشکلاتی رخ داد که از آن 
مطلع هس��تید. وزیر ورزش با بیان اینکه با مهدی تاج 
هم در این باره صحبت کرده اس��ت، تصریح کرد: قول 
حمایت فدراس��یون فوتبال را دارم تا اگر زمانی باشد، 
استفاده کنیم. نهایت تلاش خودمان را می کنیم تا اگر 
زمانی باقی مانده باشد، مذاکرات با سرمربی سابق ادامه 
یابد. برخی  می گویند مهلت به پایان رس��یده و برخی  
می گویند هنوز فرصت اس��ت. آنچ��ه از وزارت ورزش 
برمی آید، از همه فرصت ها بهره می بریم تا دل هواداران 

را شاد کنیم و این فرصت احیا شود.

۱۲ جلسه محرومیت برای
داور مکزیکی

داور مکزیکی به دلیل لگد زدن به یک بازیکن فوتبال 
۱۲ بازی محروم ش��د. به گزارش اسپورت۲۴، سرویس 
مطبوعاتی فدراسیون فوتبال مکزیک روز سه شنبه نتایج 
جلسه کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال این کشور را در 
پی اتفاقات دیدار »آمه ریکا« و »لئون« که با تساوی ۲-۲ 
به پایان رسید، منتشر کرد. در یکی از اتفاق های این دیدار، 
فرناندو هرناندز گومز، داور بازی به لوکاس رومرو، بازیکن 
لئون کارت زرد نشان داد. پس از آن، این بازیکن فوتبال 
شروع به ابراز نارضایتی کرد که در نتیجه داور به او با پا 
ضربه زد. در پایان این جلسه اعلام  شد فرناندو هرناندز 
گومز، داور مسابقه، به دلیل اقدامات خشونت آمیز علیه 
یک بازیکن، توسط کمیته انضباطی با ۱۲ بازی محرومیت 

مجازات می شود. 

شرط عجیب زیدان
برای پاری سن ژرمن

روزنامه ال موندو دپورتیوو چاپ اسپانیا از شرط زیدان 
برای قبول هدایت پاری سن ژرمن نوشت. پاری سن ژرمن در 
فصل جاری با هدایت گالتیه نتوانسته است عملکرد خوبی 
از خود نشان دهد. از یک سو حذف از لیگ قهرمانان اروپا و 
از طرف دیگر کنار رفتن از جام حذفی فرانسه و البته نوسان 
در لیگ باعث شده احتمال ادامه همکاری با گالتیه بسیار 
کم باشد. در این بین از زین الدین زیدان به عنوان یکی از 
گزینه های جدی جایگزینی گالتیه سخن به میان می آید. 
روزنامه ال موندو دپورتیوو از شرط عجیب زیدان برای قبول 
هدایت پاری سن ژرمن خبر داد و نوشت زیدان فروش نیمار 
را شرط اصلی قبول هدایت پاری سن ژرمن قرار داده است. 
زیزو بر این باور است نیمار دلیل اصلی آشوب و ناآرامی 
در پاری سن ژرمن است و رابطه خوبی هم با امباپه ندارد. 
روزنامه لو پاریزین هم به نوعی این خبر را تایید و اعلام 
کرد باشگاه پاری سن ژرمن نیمار را در فهرست فروش خود 
در تابستان قرار خواهد داد. نیمار سال ۲۰۱۷ از بارسلونا 
به پاری سن ژرمن پیوست اما در این تیم نتوانسته است 
انتظارات را برآورده کند. او زیاد مصدوم ش��ده و حواشی 

زیادی هم داشته است.

کشتی روسیه به رقابت ها بازگشت
ب��ا تصمی��م اتحادیه جهان��ی کش��تی، محرومیت 
کشتی گیران روس��یه و بلاروس از حضور در رقابت های 
ورزشی به پایان رسید. به گزارش RBC، کمیته اجرایی 
اتحادیه جهانی کشتی )UWW( به ورزشکاران روسیه 
اجازه داد در مس��ابقات بین المللی در وضعیت بی طرف 
شرکت کنند. »گئورگی برایوسوف« مدیر مرکز تمرینات 
ورزش��ی تیم های ملی روس��یه این موضوع را در کانال 
تلگرامی خود اعلام کرد. به گفته بریوسوف، کمیته اجرایی 
UWW تصمیم گرفت به ورزشکاران روس و بلاروس 
اجازه دهد در مسابقات بین المللی با توجه به توصیه های 
کمیته بین المللی المپیک شرکت کنند. اتحادیه جهانی 
کشتی  ورزشکاران روسیه و بلاروس را در تاریخ ۲ مارس 
س��ال گذش��ته به توصیه کمیته بین المللی المپیک از 
مس��ابقات محروم کرد ولی چندی پیش، IOC توصیه 
کرد ورزشکاران روس و بلاروس در مسابقات بین المللی 
در ورزش های انفرادی در وضعیت بی طرف پذیرفته شوند. 
فدراسیون بین المللی شمشیربازی و فدراسیون جهانی 
تکواندو نیز پیش تر به ورزشکاران روسیه و بلاروس اجازه 

بازگشت به مسابقات بین المللی را دادند.

کاوه احمدی سرپرست حوزه وزارتی 
وزارت ورزش شد

از سوی وزیر ورزش و جوانان، سرپرست حوزه وزارتی 
وزارت ورزش و جوانان منصوب ش��د. کاوه احمدی که 
پی��ش از این به عنوان مدی��رکل روابط عمومی وزارت 
ورزش و جوانان فعالیت می کرد، با حکم وزیر ورزش و 
جوانان در سمت سرپرست حوزه وزارتی وزارت ورزش 
و جوانان منصوب ش��د. پیش از این مرحوم اس��ماعیل 
احمدی این مس��ؤولیت را برعهده داشت که ۴ اسفند 
 در پی س��قوط بالگرد حامل مس��ؤولان وزارت ورزش

دار فانی را وداع گفت.

اخبار

ورزشی

اعضای هیات مدیره باش��گاه استقلال بر ادامه همکاری با 
مدیرعامل فعلی این باشگاه تاکید کردند.

پس از ابهاماتی که از سوی رئیس سازمان خصوصی سازی 
درباره مس��ائل مالی باشگاه استقلال ایجاد شد، گمانه زنی ها 
حکایت از آن داش��ت که ممکن اس��ت اعضای هیات مدیره 
باشگاه در نشست عصر چهارشنبه خود رای به برکناری علی 
فتح الله زاده بدهند. با این حال در خبری که از س��وی رسانه 
رسمی باشگاه درباره نشست هیات مدیره استقلال منتشر شد، 
آمده است: »در این جلسه هیچ بحث جدیدی درباره تغییرات 
مدیریتی مطرح نشد و بر اساس تصمیم اعضای هیات مدیره 
در جلس��ه قبلی، علی فتح الله زاده مدیرعامل باشگاه استقلال 
به کار خود در این باش��گاه ادامه می دهد«. پیش از این وزیر 
ورزش هم در اظهاراتی که صبح دیروز در حاشیه جلسه هیات 
دولت مطرح کرده بود، از ماندن فتح الله زاده تا پایان فصل در 

استقلال خبر داده بود.
فتح الله زاده باید ۵ میلیارد بازگرداند ■

سازمان خصوصی سازی روز گذشته با انتشار بیانیه ای که 
رئیس این س��ازمان وعده انتشارش را داده بود، به موضوعات 
مربوط به مدیریت اس��تقلال پرداخت و در یادداشتی نسبتا 
طولان��ی این موض��وع را مورد بررس��ی ق��رار داد: در تاریخ 

۱۴۰۱/۷/۲۰، ۴ روز پی��ش از 
انتصاب آقای فت��ح الله زاده، ۶ 
فقره چک مربوط به سال های 
س��وی  از   ،۱39۲ و   ۱39۱
آقای رس��ول نیازی )کارپرداز 
آقای فتح الله زاده( برگشت  زده 
می شود. پس از انتصاب ایشان 
در تاریخ ۱۴۰۱/۷/۲۴ به سمت 
مدیرعاملی، هیات مدیره باشگاه 

استقلال در تاریخ ۱۴۰۱/۸/۱، در بند ۶ صورتجلسه، بابت ۸ 
فق��ره چک )۶ فقره چک برگش��ت خ��ورده و ۲ چک دیگر( 
به ش��ماره های ۸۸۶۱9۱، ۱۸۰9۱۶، ۱۸۴۶۸۷، ۱۸۰93۷، 
۱۸۰93۸، ۱۸۰939، ۱۸۰9۴۰ و ۸۸۷۷۴3  جمعا به مبلغ 
یک میلیارد تومان، به مدیرعامل اختیار تام می دهد با پرداخت 
۶ میلیارد تومان، این چک ها رفع س��وء اثر شود. هیات مدیره 
باش��گاه در تاریخ ۱۴۰۱/9/۱3، این مصوبه را اصلاح کرده و 
صرفا به 5 فقره چک از این ۸ فقره چک، جمعا به مبلغ 5۰۰ 
میلیون تومان، اشاره می کند و مقرر می دارد با صحبت آقای 
فتح الله زاده با طلبکاران، 5 میلیارد تومان بابت تسویه حساب 
پرداخت شود و این 5 میلیارد تومان در ۲ مرحله، یک مرحله 

۲ میلی��ارد توم��ان در تاریخ 
۱۴۰۱/9/۱3 و ی��ک مرحل��ه 
3 میلی��ارد توم��ان در تاریخ 
۱۴۰۱/9/۲9 ب��ه آقای نیازی 
پرداخت شده است. با توجه به 
تغییر رقم مصوبه برای تسویه 
در ۲ مصوب��ه هیات مدیره، از 
رقم ۶ میلیارد تومان برای یک 
میلیارد تومان چک برگش��تی 
به رقم 5 میلیارد تومان برای 5۰۰ میلیون چک برگش��تی، 
هیچ گونه مبنای مشخص و معینی برای محاسبه وجود نداشته 
و ناشی از تصمیم گیری بدون مبانی کارشناسی از سوی اعضای 
هیات مدیره اس��ت. در ادامه گفته شد همه این افراد پیش از 
ای��ن پول های خود را گرفته اند. به صورت اختصار س��ازمان 
خصوصی سازی آورده است: این چک در وجه آقای امیرحسین 
صادقی بابت فصل 93-9۲ صادر شده است. لکن طی اقرارنامه 
مورخ ۱39۷/۶/3 آقای صادقی اعلام کرده چک مزبور مفقود 
شده و ایشان همه مطالبات خود را از باشگاه دریافت کرده و 
هیچ گونه ادعایی در این خصوص ندارد. به علاوه چک مزبور 
در دفاتر مالی ش��رکت )سند ۷۱ مورخ ۱39۷/۷/3( ابطال و 

از حساب بس��تانکاری ایشان خارج شده است. همچنین در 
نامه این سازمان به صورت مستند آورده شده است که فرهاد  
مجیدی هم موفق به زنده کردن مطالبات خود شده است. 

حنیف عمران زاده هم وضعیت مش��ابهی داش��ته اس��ت، 
چنانکه در یکی از موارد دیگر چکی به ش��ماره ۸۸۶۱9۱ به 
مبلغ ۲5۰ میلیون تومان در وجه آقای حنیف عمران زاده بابت 
فصل 93-9۲ صادر شده اما در اسناد مالی باشگاه ثبت نشده 
است. آقای عمران زاده طی اقرارنامه مورخ ۱39۸/5/۲۸ اذعان 
کرده همه مطالبات خود از باش��گاه را به طور کامل دریافت 
کرده، لذا چک مزبور باید در همان زمان ابطال می شد. تمرکز 
بررسی های انجام شده این هیات معطوف به تخلفات رخ داده 
درباره پرداخت مبلغ 5 میلیارد تومان به آقای رسول نیازی، 
کارپرداز جناب آقای فتح الله زاده بابت 5 فقره چک برگش��تی 
)معادل 5۰۰ میلیون تومان( است و بدیهی است بررسی موارد 
مشابه این مساله، نیاز به رسیدگی های بیشتر دارد. بنابراین 
پرداخت مبلغ 5 میلیارد تومان هیچ وجه قانونی نداشته و آقای 
فتح الله زاده باید حداکثر تا تاریخ شنبه ۱۴۰۲/۱/۱9 تمام مبلغ 
پرداخت شده برای این چک ها را به باشگاه مسترد کند. البته 
س��ازمان خصوصی سازی موضوع یاد شده را از طریق مراجع 

ذی صلاح نیز پیگیری خواهد کرد.

هیأت مدیره استقلال تکلیف مدیرعاملی فتح الله زاده را مشخص کرد

بمان و پس بده!

برد بزرگ زنان فوتبالیست ایران در انتخابی المپیک
تیم ملی فوتبال زنان ایران در اولین دیدار خود از مرحله اول دور مقدماتی انتخابی المپیک دیروز ساعت ۱3 به وقت ایران به مصاف تیم میانمار رفت که این 
دیدار با پیروزی یک بر صفر ایران به پایان رسید. ایران و میانمار ۲ بازی برابر هم انجام می دهند تا در نهایت یک تیم به دور نهایی مقدماتی المپیک صعود 
کند. در نخستین دیدار ایران یک بر صفر مقابل میانمار به پیروزی رسید و بازی دوم هم شنبه ۱9 فروردین بین ۲ تیم در میانمار برگزار می شود.

کشتی گیر مطرح روس خاطره ای جالب 
از آسیب دیدگی خود در آستانه حضور 
در المپیک توکیو بیان کرد. به گزارش اکسپرس، عبدالرشید 
س��عدالله یف، یکی از بهترین کشتی گیران جهان به دلیل 
مصدومیت از ناحیه زانو نزدیک بود بازی های المپیک توکیو 
را از دست بدهد. این کشتی گیر داغستانی در مصاحبه اخیر 
خود با »نیکیتا ناگورنی« داستانی را تعریف کرد که کاملا 
ش��گفت انگیز بود. اینکه او چگونه تمام روش های درمانی 
ممک��ن را در ناامی��دی امتحان کرد تا ب��ه المپیک توکیو 

برس��د. یکی از راه حل های او ذبح ۶ گوسفند بود. دارنده ۲ 
مدال طلای المپیک و 5 طلای جهانی گفت: ۶ ماه قبل از 
المپیک توکیو، در کمپ تمرینی زانویم آس��یب دید. دیگر 
نمی توانس��تم پایم را خم کنم. من همه کارهای ممکن را 
انجام دادم تا بهبود یابم؛ از آهنربا گرفته تا الکتروفورز. هر 
آنچه را که به من توصیه شد، انجام دادم. ما اینجا یک دکتر 
محلی داریم، به من گفتند روش او به کار من خواهد آمد. 
او به من گفت که یک طب سنتی وجود دارد. یک گوسفند 
را ذبح کن و گوشت قرمز گوسفند تازه ذبح شده را اطراف 

زانوی آسیب دیده بگذار و آن را با فویل بپیچ و بگذار یک 
روز بماند و ۱۰ روز پش��ت س��ر هم این کار را بکن. من هر 
روز یک بره ذبح کردم. روز ششم تمام زانویم چنان دردی 
گرفت که فکر کردم المپیک را از دست دادم و روش او برای 
م��ن جواب نداد. او در بخش دیگری گفت: خودم به آرامی 
درمانم را ش��روع کردم و به آرامی فشار می آوردم و تمرین 
را ش��روع کردم. در المپیک، شاید بتوان گفت روی یک پا 
جنگیدم. من چنان حالتی در کشتی هایم داشتم که اجازه 
ندادم حریفانم به این پا دست بزنند. عبدالرشید سعدالله یف 

در ۴ مبارزه خود در المپیک فقط 3 امتیاز داد که به رقیب 
اصلی خود کایل اسنایدر در مبارزه برای کسب طلا بود. او 
یک ماه بعد در نروژ پنجمین طلای جهانی خود را نیز کسب 
کرد ولی در مسابقات جهانی ۲۰۲۲ در بلگراد، روسیه محروم 
بود و نتوانست در این رقابت ها به خاطر تحریم ورزشکاران 
روس حضور داشته باشد. این کشتی گیر قدرتمند به مدت 
۱۱ سال در مسابقات رسمی بزرگسالان از آگوست ۲۰۱۲،  
تنها ۲ بار شکس��ت خورده و در این زمان ۱۴۴ پیروزی به 

دست آورده است.

گزارش

پنجشنبه ۱7 فروردین ۱40۲
وطن امروز     شماره 373۲

]  مارکا   [

]نیمه[ نهایی
]   اسپورت  [

]  موندودپورتیوو   [خیلی فراتر از یک کوپا دل ری

ال کلاسیکوی حذفی
]  گاتزتا  [

کوپا در رینگ
]  آ.اس  [

تحمل کن یا کامبک بزن

با آنکه باش��گاه پرس��پولیس مدارک خود ب��رای دریافت 
مجوز حرفه ای سازی از سوی AFC را تکمیل کرده است اما 
سابقه بد گذشته باشگاه های ایران ممکن است دردسرهایی 
را برای این باش��گاه ایجاد کند. باش��گاه پرس��پولیس پس از 
دریافت نواقص پرونده مرتبط با مجوز حرفه ای سازی خود از 
فدراس��یون فوتبال و سازمان لیگ، اقدام به حل و فصل آنها 
کرد اما ممکن است در انتهای کار مشکلاتی برای این باشگاه 
ایجاد شود. این باشگاه طبق قوانین کنفدراسیون فوتبال آسیا 
علاوه بر پرداخت بدهی های خارجی در راستای شفافیت امور 
حقوقی خود نیز اقدام کرد تا بتواند تمام موارد لازم را رعایت 
کرده و مجوز حرفه ای سازی را پس از یک سال تعلیق و حذف 
از لیگ قهرمانان آس��یا به دست آورد. باشگاه پرسپولیس در 
حالی تمام مدارک اعلام شده از سوی فدراسیون فوتبال برای 
دریافت مجوز حرفه ای سازی را تهیه و ارسال کرده است که 
رقیب دیرینه اش نتوانست از پس آن برآید. مشکلات اقتصادی 
باش��گاه اس��تقلال برای پرداخت  طلب آندره آ استراماچونی، 
سرمربی پیشین این تیم باعث شد تراز مالی این باشگاه برای 
ارائه به کمیته صدور مجوز حرفه ای منفی و با نقص گسترده 
مالی در پرونده جهت دریافت مجوز روبه رو و علی فتح الله زاده 
با فشار گسترده هواداران استقلال ناچار به استعفا شود. همین 
موضوع حساس��یت دوباره رضا درویش، مدیرعامل باش��گاه 
پرسپولیس را به همراه داشته است تا او بار دیگر پیگیر مسائل 
مرتبط با صدور مجوز حرفه ای شود. پیگیری ها نشان می دهد 
باشگاه پرس��پولیس تمام پرونده های مالی مرتبط با گذشته 
را که AFC در جریان آن قرار گرفته، پرداخت کرده اس��ت. 
همچنین هیچ کدام از پرونده های مالی پرسپولیس در فیفا و 
دادگاه عالی ورزش باز نیس��ت تا پرسپولیسی ها از این لحاظ 
نیز مشکل نداشته باشند اما سابقه فصل گذشته این باشگاه و 
حساسیت AFC روی امور حقوقی باشگاه همچون مالکیت 
و اساسنامه آن می تواند بار دیگر حسابرس های مالی و حقوقی 
AFC را برای اعطای مجوز حرفه ای سازی دچار تردید کند. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا پس از حذف استقلال و پرسپولیس 
از لیگ قهرمانان آسیا در نامه ای رسمی از فدراسیون فوتبال 
ایران خواس��ت تمام موارد مبهم این ۲ باش��گاه را مشخص 
کرده و برای آنها ارسال کند. حال باید دید آیا AFC این بار 
مش��کلی برای بازگرداندن مجوز حرفه ای باشگاه پرسپولیس 
جهت حضور در لیگ قهرمانان آسیا پیدا خواهد کرد یا اینکه 

سرخپوشان بدون استرس راهی مهم ترین رقابت های باشگاهی 
قاره کهن خواهند شد.

رضا درویش: از داخل تلاش می کنند پرسپولیس مجوز نگیرد ■
از س��وی دیگر رضا درویش می گوید باشگاه پرسپولیس 
کارش را ب��رای دریافت مجوز حرفه ای بدرس��تی انجام داده 
است. مدیرعامل باش��گاه پرسپولیس تأکید کرد این باشگاه 
کارش را برای دریافت مجوز حرفه ای بدرستی انجام داده است 
اما برخی افراد مانند سال قبل می خواهند برای سرخپوشان 
مشکل ایجاد کنند. رضا درویش درباره بحث مجوز حرفه ای 
باش��گاه پرس��پولیس برای حضور در لیگ قهرمانان آسیا و 
بارگذاری مدارک سرخپوش��ان به تسنیم گفت: خدا را شکر 
ما موفق شدیم کارمان را بدرستی انجام دهیم ولی نمی دانم 
چرا اینقدر برای مان دشمن درست می شود. به نظرم بعضی ها 

عمداً می خواهند برای باشگاه مشکل ایجاد کنند و مثل سال 
قبل از داخل کشور بعضی ها کارهایی می کنند تا پرسپولیس 
مجوز نگیرد. به هر حال خدا را شکر ما مدارک مان را بارگذاری 
کردیم و تا تاریخ ۱۰ فروردین هم تمام بدهی ها و پرونده های 
خودمان را تعیین تکلیف کردیم. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
ادامه داد: قسمتی که در اختیار ما بود تعیین تکلیف بدهی ها 
بود که ما آن را انجام دادیم. همان طور که می دانید مهم ترین 
مساله برای AFC انضباط مالی باشگاه هاست که ما تمام کارها 
را در این زمینه انجام دادیم. بخش دیگر مربوط به سخت افزار 
و مسائل دیگر است که اگر ایرادی در این زمینه گرفته شود 
 AFC از حوزه اختیارات باشگاه خارج است. به طور مثال اگر
از ورزشگاه آزادی ایراد بگیرد، من باید آن را برطرف کنم؟ این 
مشکلات باید توسط نهادهای دیگر برطرف شود. درویش در 

واکنش به این موضوع که اس��تقلالی ها مدعی هستند دولت 
در سال های قبل به پرسپولیس کمک کرده است و الان باید 
به استقلال برای پرداخت پول استراماچونی کمک کند، گفت: 
چه کس��ی به پرس��پولیس کمک کرده است؟ مگر به خاطر 
کالدرون پنجره باشگاه پرسپولیس بسته نشد؟ برخی  دوست 
دارند با این حرف ها هواداران شان را مقابل دولت بگذارند تا از 
این وضعیت استفاده کنند. به خاطر بدهی به کالدرون مدیران 
وقت پرسپولیس همان زمان وام گرفتند و همین وام الان برای 
ما مشکل ساز و حساب باشگاه به همین خاطر بسته شده است. 
درویش در پایان درباره اینکه بزودی باید قس��ط دوم بوژیدار 
رادوشوویچ نیز پرداخت شود، عنوان کرد: بله! مبلغ قسط دوم 
تأمین ش��ده اس��ت و ما اقدام کردیم تا پول در زمان مقرر به 

حساب این بازیکن بنشیند.

نگرانی بزرگ پرسپولیسی ها بابت تأیید مجوزشان برای حضور در آسیا

ترس به خاطر سابقه بد

»تانک روس« چطور ۶ گوسفند را فدای درمان پای خود کرد!

طلای المپیک با یک پا


